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SA's BOOKHOUT and CARLSON observed that there is 
another parking area located between the first and second 
railroad' tracks west of the TSBD building Which apparently Is 
Used by employees of the TSBD building. There is no 
attendant on duty in this area. It is also to be noted that: ' 
there is a parking lot between the second and third tracks 
to the west of the above building, and this area is also 
apparently used by employees of the TSBD building. 

On December 5, 1963, Mr. OS 	MC VEA, Simmons Plaza 
Parking Lot, advised that he is the attendant on duty and 
that the fourth parking lot which is located between the 
third and fourth track is operated by the Simmons Plaza 
Parking Lot Company, and this is also west of the TSBD 	- 
building. He stated that the entrance and the exits are the 
same for this area. The entrance to this parking area is 
by way of a service road that branches off from Elm Street 
and Houston Street and rune west past TSBD building into 
the track area west of the TSBD building.,  

414°  

The following investigation was conducted by 
SA WILLIAM G. BROOKHARTs 

On DeceMber 31, 1963, Mr. EOCREWS, Chief Deputy, 
Dallas County Sheriff's Office, advised that beTOR3ERii6; of 
any of the Sheriff's Department employees owning a 1955 or s  
1956, blue Buick automobile and that after checking with 
several of his employees, he was unable to determine Whether 
any of the people in the Sheriff's Office owned such 
automobile. 
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She said she particularly noticed this activity 
since it reminded ber of a man working at McKell Sportswear 
Who had gone deer bunting and she thought these men were 
going to do the same thing. She only saw the back of the 
older man's head and can only say the younger man was rather' 
slim. She cannot describe either of these two men as being 
identical to LEE HARVEY OSWALD or JACK RUBY: and thought of 
the above incident only after the President was assassinated. 
She said she and her friends were frightened and reluctant to :  
become involved and were very excited and confused for some 
time, but now that she has had time to think about this, she 
is certain of the above facts.. 

• 

100-10461 
Nrasmja.  

On December 31, 1963, Mrs. FRANC4TERNANDEZ. 
residence 1917__Anne2CA_Wiast Texas, was re-interviewed in 
her place of employment, McKell Sportswear Company, Second 
Floor, 501 Elm Street. Mrs. HERNANDEZ advised that she 	-. 04  
recalls it was raining the day before President JOHN IUTZGERALD . - 

KENNEDY was to come to Dallas, Texaga_and that she and two of 
her fellow workers, Mrs. HENRIETTpARGAS and Mrs. JOSEPHINE, 
SALINAS, were leaving their parki g lot, west of the TSBD 
building. They had to stop because a 1955 or 1956 Buick 
was in the exit way and she noticed two men standing behind._ 
the Buick, and the older man reached into'the trunk of the 
car and handed a rifle to the younger man. 

On December 31, 1963, Mrs. HENRIETTA vARGAS,*. 
residence 511 Capitol Street, Danes, Texas, was interviewed 
at her place of employment, McKell Sportswear Company„ 
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On December 31, 1963, Mts. JOSEPHINE ALINAS,':, 
residence_12212_Biroh tany_pallse122tx12, was interviewed 
at her place of employment, McKell Sportswear Company. 
Mrs. SALINAS advised that the day before President JOHN In-:: -
KENNEDY was killed, she and two of her fellow workers, mrs.--7 -  
HENRIETTA VARGAS and Mrs. FRANCES EERNANtEZ, were leaving the 
parking lot west of the TSBD building. She recalls it was 
raining and wondered Whether the President would be able to 
be seen in the parade scheduled for the next day, and noticed 
that there were two men standing near the rear of a 1955 
or 1956 Buick, Whidh was blocking the exit road. The older 
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Mrs. VARGAS advised that she and two of her fellow workers 
at McKell Sportswear Company, Mrs. PRANCES HERNANDEZ and Mrs.-.' 
JOSEPHINE SALINAS, were leaving their parking lot behind' 
the TSBD building When they observed two men standing near 
a light colored automobile, make unknown. She said that she 
could not recall Whether this was the Tuesday, or the 
Thursday, before President JOHN F. KENNEDY came to Dallas and 
was assassinated, but she does recall that it was raining 
at that time. Mts. VARGAS said that she noticed that the 
older man took a rifle out of the trunk of his car and gave 
it to the younger man, Who walked toward the railroad tracks, - 
west of the TSBD building. She did not see the face of the 
younger man and cannot describe. him, and she does not recall . 
his getting into the automobile. She did not see the face 
of the older man, only the back of his head and she has no 
idea of Who be was. She said she could not identify either 
man as LEE HARVEY OSWALD or JACK RUBY since she did not see - 
their faces. She recalls the older wan was of medium height 
and build, and the younger man appeared to be rather slim. 
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man took a rifle out of the trunk of the car and gave it 
to the younger man. She did not see the face of the older 
man since she could only observe bim from his back and 
could not describe him further. The younger man vino was r 	0:t  
of slender build walked away from the Buick carrying the 
rifle, but she did not see vhs ere be went, or villether be 
got into an automobile. 

-------- 	- • 	lire. SALINAS advised she cannot describe either ---  
of these two men she observed as being identical to 
LEB . HARVEY OSWALD or JACK RUBY. 
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Doe  December 12, 1963  

MR.' BI 	LEXANDER, Assietta District 	Attorney,-Dallas 
County Court Sous , Dalltkej_Textn, advised that his office is in 
iiTe30f-irrniViiitIoi-lo the effect that on December 11, 19631° ' 
DOUGLAS MOORE, described is white sale, age twenty-one, of 2637 
West Kiest Boulevard, Dallas, Texts, telephone FE 1-5170, tele-
phonically contacted their office at 2:30 PM and advised substanir 
tially as follows: 

That be, MOORE, heard on WBAP-TV, at either 6:00 PM.or 
10:00, Saturday, December 7, 1963, that a professor at Southern 
Methodist University, not further identified, was believed to 
have recent and authoritative information of an unknown nature 
which would connect JACK RUBY with LEE LIARVEY.OSWALD. 

MOORE further advised' that on the day after the surder 
of OSWALD, be, MOORE, called the "City Desk" at the Police Depart-
ment, at approximately 6:00 PM. MOORE advised that be was told 
by a lady at the City Desk that shelled been informed that RUBY 
bad employed OSWALD three years ago. 	_ • • 

MOORE stated that he bad no idea whether or not this 
information_ 22)d be of any value but in the interest of good 
citizenship; bi'lelt it was his duty to call. 	 *- 7 

;• - OA 	12/11/63  at   File 1 _DL  100-10461  

by Special Agent  MAUR  
• . • • 

Th:. document n*6141118 neither recommendation. nor conclusions or Me FBI. it is the property of the rat end Is tossed So 
your agency n and Its contents are not to be dletrIbuted oolstd• your (mum". 

- 	. • 	. 

4,4r, 	w 	 • 
. 

  

Date dictated 	12a2/13_ 

  



1 

•
• 

_ .4_,4,!E.X•Nt.4 

This focussed contains aettIstr rocorsesond tIons eat cooelualoas o/ Ih• FBI. It Is Os proporly of lb. FBI oaf Is loosed So 
pow ogsacyj N sod Us oostersts or* sot tee bse  flestrtbstio4 cditsIde TOW basserf. 

. 	 . 

- 	• 	• - - 	e 	- 	"P 	 .1.■- .7 	- 

1.0-% • N 	1. • 
• 

Dot. 	  
414 

.461vii112.1 164: 

DOUGL 	OGRE, 2537 Test Kiest Boulevar an epg neealir 
student at Southern Methodist University, ballast  Texas, was inter-
viewed concerning informatio which he was said to have drawn from 
remarks by Professor_ILYA 	AT M in M in MAMANFOV's television 
appearance on December 10, 19 3, at Dallas, Texas, that JACK RUBY 
and LEE HARVEY OSWALD had been associated with one another,, 

MOORE said he had drawn the conclusion RUB and OSWALD 
were associated.wh-en Professor MAMANTOY had repor -. that OSWALD 
had requested he be represented by Attorney J0.1. • of New York 
City, New York. MOORE said he considerea OSWA , s requiFFE—D2r"-  
this particular attorney to be "some sort of code" between OSWALD 
and RUBY. This,' he said, WAS the only basis for his having con-
cluded there must be this relatiofiship between RUBY and OSWALD, . 
as drawn from remarks by Professor MAMANTOY. He added that he 
had not heard the telecast in question but had made his analysis 
from a report by his mother as to what MAMANTOY had said. 

MORE said it was evident to him, having followed --- 
reports closely in the manner of a detective, tbat RUBY shot 
OSWALD "to shut him up". -ile eXpressed,his suspicion of thd 
results of any investigation which mm ht refute reports that the 
two were associated in the assassination of President KENNEDY. 
He wondered, too, where OSWALD had gotten "all that money". found 
in his possession upon his arrest. . 

MOORE said his interest'in following this case bad 
prompted him to call the Dallas Police Department during the 	-- 
afternoon on the day after RUBY shot OSWALD, hopeful that he'could 
get some inside information. Ris7call was switched to one whom he 
felt to be a young girl. In talking to her, be said he had de-
duced that some years in the past OSWALD had been employed.by  
RUBY. - .Re expressed uncertainty as to exactly what he had been told 
and could provide no information which might assist in identifying 
his source, a girl at the Dallas Police Department. 

MOORE said that his father, a realtor, bad expressed 
interest in part-time employment in undercover assignments for_ -: 
the FBI. ... 

12/21/63 	Dallas, Texas 
• 4 	 (10 	 File 	  

DAVID H. BARRY /rab • by Specie! Agent 	 Date dictota 	  
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1C.R ,AWRENCE, 4425 Chestnut_t_HeEvite4  Texas 
employed r- mo. I Viattress,NUE-tfiliL, rucas 11?-6, 0-  
Restatrant, 3520 Oaklawn, Dallas, To,as, furnished Ole 
following information: 

:Au: has been employed as Lead Waitress 
the Lucas F. B Restaurant, Dallas, for approximately' ' 
fiva months oach year during the past eight years. nuring 
thin period, she has known JACK RUBY as a customer at Lucas 
8 & C Restaurant. He would come into the restaurant several 
nights each week, usually during the early morning hours. 
She has seen JACK RUBY in the restaurant with a number 
of different people, both men and woven, but she is not 
acquainted with and does not know the names of any of 
RUBY's associates. LAB JCE is also acquainted with 	' 
RUBY's sister, Hrs. EV. RANI who has been a custemcr 
frequently at the B 	esta rant dining the past eight' • years. - . 

On }riday, November 22, 1963, at approximately 
1:30 AM, a young man described as white, in his 20's, - 
5'7" - 9", medium build, 140 lba., dark hair, came into 
the restaurant end sat down at a table and when approached 
stated he was waiting for Mr. RUBY. who would be in in a 
few minutes. About 2:15 or 2:33 AM, November 22, 1963, 
JACK RUBY came into the B & B Restaurant and; after looking 
at the young man at the table, sat (loan at a table behind 
the cash register. He did not order his usual food, 
stating he didn't feel good and ordered a large glass of 
orange juice. A few minutes later, the young man who 
was seated at the table went over to RUBY'S table. 
Thereafter, RUBY paid the bill for both himself and the -- 
young man who had eaten. Mrs. LAWRENCE had never seen this 
young man in the restaurant before nor had she ever seen 
him with JACK RUBY prior to this occasion. On November  
22, 1963, after the assassination of President MNNEDY 
and after the arrest of LEE NARVEY OSWALD, Mrs. LAWRENCE. 
saw OSWALD on television and stated the photograph of 
OSWALD on television appeared very similar to the young 
man who was with JACK RUBY in the BNB Restaurant earlier.-- . 
on the morning of November 22, 1963. Subsequently, Mrs.- 
LAWRENCE and BOBBY (LNU), the cashier on the Die.Vt shift at 
the B & B Restaurant, discussed the young man who was with  

SP; 

 by Special Agent 
4 • "7.  

rt. 89-43 
mo ir 	44-1639 "-  

Dote dictated 	12/5/63  
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RUBY on the early morning of November 22, 1963, and they agreed. . 
that he appeared very similar to LEE ,HARVEY OSWALD. . 

Mrs. LAWRENCE was shown a photograph of LEE HARVEY 
OSWALD and she stated the young man who was with JACK RUBY in the 
B & B Restaurant on the early morning of November 22, 1963, was 
similar in description and appearance to LEE HARVEY OSWALD. 
She recalled, however, that the young man she had seen in the 
B & B Restaurant had a small scar near his mouth, either on the - 
right or left side. 

Mrs. LAWRENCE advised she has no knowledge of the 
activities of JACK RUBY other than her acquaintance with him as 
a customer at the B & B Restaurant. She was not acquainted with 
LEE HARVEY OSWALD and had never seen him to her knowledge, unless 
he could have been the Man who was with RUBY on the morning of. 
November 22, 1963, 	- 	 - • 
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VII. BACKGROUND INVESTIGATION 

A. Employment -- Investigation Relative to 
Subject's Past Employment  

B. Residence -- Inquiries in Neighborhoods 
of Subject's Past Residences and Data 
Relative Thereto 

• 

Relatives -- Interviews with; and Data 
Concerning 

4 

D. Associates, Acquaintances, and Others 
Allegedly in Past Contact with Subject 

E. Interview with LEE HARVEY OSWALD by Postal 
Inspector, Dallas, Texas, 11/24/63 	- 

F. MARINA NIKOLAEVNA OSWALD nee Prusakova, 
eka Mrs. Lee Harvey Oswald -- Interviews 
with 

1. Alleged Selective Service System 
Contact by LEE HARVEY OSWALD, at 
Austin, Texas 

2. Liaison at Parkland Memorial Hospital, 
Dallas, Texas, immediately prior to 
death of LEE HARVEY OSWALD 

3. Subject's address book 

4. American Civil Liberties Union (Aci.q)..._ 
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It was noted that an Amerioan Bakery Company pay stub 
in the name of JAMES A. JACKSON was found in the apartment looated 
at 214 West Neeley Street, Dallas, Texas. This apartment was *_ 
000upied by LEE HARVEY OSWALD from Maroh 2, 1963 until approx.-. 
imately May 1, 1963. . 
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41. 	Miss HALEY advised JACKSON is currently employed 
with her company as a mixer. 

: 

g— • 

:. • 

.• 

Dot. 	12/14/63 

. , 
KATHERI 	LEY, yayrolL.Clerk,_hmerican_Baking 

...' - 	cpmpanyir_2301  South Ervay,  furnished the following 	-, __.   	„--1,..., 
. 	... - : - mations 

Records of that company reflect JAMES 
rs_2i4164.031xkty_go. 465.--60=69168..was hired as a temporary 
'employee on August 14, 1960, and on October 15, 1960, he 
waeconverted to a regular employee. She said he was - 
employed as a helper in the Dallas Cake Plant, Plant No. 
62,;Dallas, Texas. i,pme.dtrzi t_<!.0 / .. 

. hiss HALEY-adirfsed JA&SON's employee history 
card reflects his date of hir_IILAILItugmt /5, 1936; that 
he is married with one dependent; that at timOreeiploy-
meni he resided at 1204 McKee, Dallas, phone HA 1-4632; 
that his current address is 701 North Boulevard Terrace, 
Dallas; that Mrs. GUY ALEXANDER, 1825 Denton Avenue, is 
listed as the person to notify in case of illness or 
accident; that he is a high school graduate and has had 
pribr employment with the Frigidaire Airconditioning 
Company, Dallas, in assembly repair from March 23, 1960, 
to July 29, 1960, at which time he was laid off. 

- 	Miss HALEY advised her records indicate JACKSON 
hadd l one week's vacation beginning September 8 in 1962, and 
that he had two weeks' vacation beginning September 7. 1963. 
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The records for October 1, October 8 and 
- 	• 	- 	 - 	• 	- 

October 15, 1960, appear to be J.n error, and his employee --- 
number was nixed up with a csagre_d_ employee names ,z)M4ES 

./--ZQHNSON, No. 7277. there was no record for JACKSON'S  

JEAN 	RK, -CleriSlaerIcanj3Akeries,Regkona 
. Office, Meadows 	 Bilton Str eet4.Eallas 

ia  in check of records at the request of JAASS J, ;747)//4tv, 
Regional Manager. CLARK located a record for 

one JAMBS JACKSON on August 27, 1960, which indicated 
he' earned $66.17 less $7.40 Federal income tax and 
$1.99 Social Security with the net being $56.78. 'lie 
was paid with Check No. 82-19356 and worked at the 
Dallas Cake Plant as a 'machine operator at $1.66 per 
hour. During thee t week ending August 27, 1960, he Vorked 
five days, 38 regular hours, one half hour regular. over-
time. and 141/2 hours night overtime. His employee number 
is 7577, and be listed two dependents. 

The records were checked for period ending 
• 

August 13, 1960, however, no record for JACKSON could 
be located. On August 20, 1960, be worked one day and -"."2:- 
received a check for $14.69, Check No. 82-19311. He' 
earned $15.12 less 430 Social Security. On September 3, 
1960, he worked five days for a total of $70.72 less 
$8.20 Federal income tax and $2.12 Social-Security with --. 
a net of $60.40 paid on Check-No. 82-19385. On September 10, .: 
1960, again he worked five days for a total of $83.33 less 
$10.30 Federal income tax, $2.50 Social Security, for a 
net of $70.53 paid by Check Duo. 82-19406. She advised 
he worked five days for the peilod ending September 17, 
1963, and received $99.28 less $13.20 Federal Income 
tax, $2.95 Social Security, for-a nst of $83.13, payable 
by Check No. 82-9904. Again on September - 24, 1960, he 
worked five days at a total of $77.75 less $9.20 Federal 
income tax and $2.33 Social Security for a total of_ 
$66.22, paid by-Check No. 82-9931. _ 
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employment on October 22, 1960, however, CLARK advised 
be may have become a permanent employee around October 15,."" 
1960. She advised their main offices were at 919 North .- 
Michigan Avenue, Chicago 11, Illinois, and that other 
employees in other plants might have received a similar-- 
paycheck. .. 

r 	, 
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JAMES A. JACKSON, 2301 South Ervey, advised that - .:;.._;,,t4.;.  be resides 5107 Junius and has no bode telephone, He eaid 
be was employed at American Bakery Co„ 2301 South Frvay, as - 
a "mixer" and has been so employed since August, 1960. Be .:..,; , 
states his Social Securly No. is 465-54-6916, and noted that be ;,- ;11- 
formerly used Social Security No. 465-50-6916, until be was - -.:.:, 
adviied by the Social Security Administrator that to should not e  
use 50 as it was assigned to 'nether person. Tbis miaup . 
occurred while be was in the Armed Forces or sbortly after - 	- - 
be got out, .ben be first went to work for Amertean Bakery Co. 
He adviEelbe has never known sn ,  pc w_gi nemed LEE HARVEf OSWALD 
or JACEAWBY, also known as JACK UBENSTE1N. He seid be bad 	; 
beard 41 these names since the ssassinotien of President J , 
F. KENNEDY, and the murder of LEE RAF 	OSWALD. ,.r  / 	. x ely.s.  

, _ 	 • 	 _ 	  
Mr. JACKSON said be first lived at 1204 it..Kee for.- ---*:-._--, 

about a year, then be moved to 214 West Neely, where be and his .  
wife lived for about nine montbe, and thereafter moved to 701 - - 
Fortb Boulevard Terrace until July 1963; voll,Arnd his wife 
separated. Her name is SALLY AN' 	SON, t e ryer. Sbe now 

1k4  resides at f30121e...pi s. 	4 
„.. 	 e ie ieo .._//k):11. c 	• ....7;?  

JACKSON states that his ;nether, Mrs. GL ALEXANDER, 
,........„.,,,,.,„........ 

resides 1825 Denton Drive in Cerroilton,Texes, OD 6116 is the 
person listed on his employment reezerd as the person to notify 
in case of dean or *cc), ent. Yr. JACKSON said his imsediate - 
superxieor  is Mr. OMA -URI'S at the American Bakery Co.,. 2301 "_'' ,  

"..411 

JACKSON said be bad no idea bow LEE HARVEY OSWALD • 
might have come in possession of a paycheck stub 'bleb apparently 
belonged to him, JACKSON, but that it was peseible be might !rave 
accidentally dropped this checkstub on the street and eomeone 
could have picked it up, but be did not recall ever lesing ODeff 

• • . 

.4 • 
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On December 30, 1963, Mr. M. Mr-,GEORGE, Toker- - . 
,..• 	 • 4 
	

• 
R_a 

i
nnIng_losuranste,..5651 North Central ,Expressway, advisedadvised that 1 	

.., 

he s currently the owner of the property located at 214 West 1..-‘ 1. 
Neeley, Dallas, Texas, having acquired this property on .•  ... 
November 1 	1962.. This property was previously owned br.,...:.', „... , , 
LILLIE Y 	00YER„ 212 West Neeley, who left for Florida  4. - "):: --7,---:‘,-,-ri.- 4  

ediate y after selling the property which is a duplex 	' ---- ---7,-,  f — 
building with*the address of both 212 and 214 West Neeley, 	 : to Mr. GEORGE.. 	 ft 	- 	 4  

- 

I% Mr..GEORGE advised that Mrs. HOOVER does not have any 
known relatives in Dallas, Texas and has no idea of what her 
present address is.. 	 . 

. 	4 

-Mr. GEORGE advised that his rental records do nbt..aho,. 
that a JAMES A. JACKSON resided at 214 West Neeley, 
Texas since he'acquired the property on November 14, 1962..'. . - 
Mr. GEORGE believes this would indicate that JACKSON lived'at 
214 West Neeley when the property was owned by Mrs.-HOOVER. a 

SA WILLIAM 0. BROOKHART at Dallas; Imam_  
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Mrs. LAURA Tzr END tdvieed that she was the sn•ronnel 
manner  for Indurtr a_Aaghinery_Comp9ny,_Incorporate4,21-2 	1 
ra-ge Street. SLi-itited she had no Ymowledge of LEE HARVEY 
OSWALD ever applying for a Job with them, or having any other 
contact with their company. 

She caused a cheok to be made of her personnel tiles 
which failed to reflect that OSWALD had ever worked for them, 
been. interviewed or ha4 he filled out an application for a Job. 

... • 	She contacted various officials and foremen in the plant and _a4 • • 
none of them could recall OSWALD ever appearing at the plant. 

• 

• 

• TOWNSEND further advised that her oompany frequently 
ran advertisements in local papers when they needed extra men 
and it was poeaible that OSWALD had learned of their company in 
this manner and had considered applying for employment with that 
firm. 

• 

• 
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A.—E ALLEY, 6421 Highgate , Dqllakriavised that 
during April or May, 1963, she was woikrng in her husband's 
photography shop, Ed Miley's Photography, 1416 Commerce Street, 
Dallas, Texas, at which time an individual whom she believes to 
have been LEE HARVEY OSWALD came into the office to apply for 
a job. Mrs. MILEY did not recall OSWALDWWL1 approximately two 
weeks ago when, through reading the Saturday Evening Post 
magazine, she learned that LEE HARVEY OSWALD had previously 
worked for Jaggars-Chiles-Stovall Company, 522 Browder, Dallas, 
Texas. She also has observed pictures of OSWALD in the press 
and she is sure as a result of her observations, that it was-I.:IV 
OSWALD who came to ED MILEY's office to. apply for a job. • 

• Mrs. MILEY stated that she could not be definite about 
the date of OSWALD's appearance at the office, however, she 
indicated she would review her husband's appointment book and 
determine therefrom the date upon which he had appeared. Her 
husband was out of the office on the date OSWALD came. The 
following day, OSWALD telephoned Mrs. MILEY and asked why he 
had not been called by Mrs. MILEY's husband relative to his - 
application for employment. OSWALD was quite angry during this 
telephone conversation and asked Mrs. MILEY if she had his name 
and telephone number, and asked her to read his name and tele-
phone number to him to prove that she had retained 1t._..:.  

On the occasion of his visit at the office which was 
approximately 2:00 or 3:00 P.M., Mrs. MILEY had asked OSWALD 
his experience in photography and he said he had been working 
in the Photographic Department of Jaggars-Chiles-Stovall and_ 
had been laid off because busihess was slow. Mrs. MILEY.-- 
thought that this was odd because the MILEY business had been 
very good, and she was of the belief that it was the time of 
year when the photography business was good. OSWALD also - 
told Mrsi MILEY he had worked since January for Jaggars-Chiles-
Stovall. OSWALD also indicated he had prior military service -
in the Marine Corps. Mrs. MILEY recalls that OSWALD waited in • 
the EDMILEY office for the return of ED MILEY and during his 
waiting, he appeared to be quiet and polite. Mrs. MILE! finally 

4  .. 
!,.....-:.•  
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told him that she would take his name and telephone number 
and advise her husband upon his return. She jotted OSWALD's name 
and telephone number on a note pad and he left. The following 
morning when OSWALD telephoned, she tore the slip of paper that 
she had written his name and telephone number on from the pad, and 
placed it on a spindle. This slip of paper sometime later was 
thrown out or otherwise destroyed. 

Mrs. MILEY stated that she does not know how this ' * 
applicant for a job was referred to her, unless it was through •

, 
 

the Texas Employment Commission withthom Ed Miley Photography 
had registered for a photographer. 

Mrs. MILEY recalled that this individual when he called 
at the office was dressed in light-oolored sport clothes. During 
the conversation on the telephone the following day, she noted 
the sound of children's voices in the background. She could not 
recall the telephone number that this individual had left, how-
ever, she does recall that the telephone number had the prefix . 
'BL'. Mrs. MILEY could not recall whether this individual had 
given any background inforMation as to being married or place of 
birth, and she had no application executed by him. 

On December 31, 1963, Mrs. ED MILEY was recontacted 
at which time she advised that she had reviewed her husband's 
appointment book, and,as a result thereof, she was unable to 
definitely, state what date it was that OSWALD had come in. She 
was of the belief that it could have been April 10, April 24 or • 
May 14, 1963 that this individual had come to her husband's 
office, because on those particular dates her husband was away 
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Dot . January 2, 1964 

ED MILEY, Photographer, Room 514, 1416 Commerce-
Street, advised that his wife had mentioned to him recently''':' 
that she believes an applicant for a job at Mr. MILEY's studio 
during April or May, 1963, was LEE HARVEY OSWALD. Mr. MILEY 
vaguely recalls that a young man had applied for a job as a 
photographer, however, Mr. MILEY oould not recall what this 
person looked.like, and has no sufficient recollection of this 
person. Mr. MILEY believes that this person came to his 
office and talked with Mrs. MILEY at whioh time Mr. MILEY was away 
on an assignment. Mr. MILEY further believes that this indiv-
idual came into the office on the following day, at utichtimar.  
Mr. MILEY told him he did not need him. r . 

Mr. MILEY stated that inasmuch he had no recollection 
' of this applicant and he made no impression on him, and due to 

the fact that Mr. MILEY did not have the man execute an applica-
tion, he could not furnish any information regarding him. 

Mr. MILEY stated that an individual by the name of 
CRUMP of the Graphic Arts Department, Texas Employment 
Commission, was the person who referred applicants to Mr. 
MILEY. MILEY stated that he at no time had advertised in the 
local papers for applicants. 

Mr. MILEY also had a listing with the Central ---- 	-- 
Eaployment Service, 5602 East Mockingbird Lane, Dallas, Texas... 

a 
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R. alf6THE, Manager, Texas Employment Commission,'' 
Room 702, 1025 Elm StreliTadvised the man Who-6rMerly-Workea 
in the Graphic Arts Department, Texas Employment Commission, 
was JIMYXCRUMP, who now works for Collins Radio, ,Pallas, 

..Tex.asz  and who resides at 3 82 uthern Oaks Boulevail,Apart- 
ment °D!.. Mr. ROTHE stat that if an iaividual had applier 
1'6-Pia position through the Texas Employment Commission, an 
appropriate application would have been executed and would be 
on file with the Texas Employment Commission. Mr. ROTHE stated 
that his office had previously conducted a search of appropriatc. 
reoords of the Texas EMployment Commission at the request of the"  
Federal Bureau 'of Investigation, at Which time no record was located

,  

identifiable with LEE HARVEY OSWALD. Mr. ROTHE further advised 
that there are several separate offices of the Texas Employment 
Commission locaitod in the City of Dallas and vicinity through 
which such an application could have been made. Mr. ROTHE - 
stated that if OSWALD had applied through the Graphic Arts . 
Department, Texas Deployment Commission, such application would 
have been revealed through the previous check conducted by the 
FBI. 	- 
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The following investigation was conducted by Bk 
GEORGE T. BINNEY at Dellaso lvylij 

On January 2, 1964, Do LAUDERDALE, owner,___Centra 	• 
EWployment Serytoos_5602..East_Mookingbird Ittne,...adviied that a ; -  
'reviews?records of his office revealed no record identifiable 
with LEE HARVEY OSWALD under his full name or aliases. I 
photograph of OSWALD was displyed Mr. LAUDERDALE and to his 	0. 
office employee, Mrs. JUANITA ROVES, and both advised they 
have never had occasion to see OSWALD at the Central Dtployment 
Service.. • 
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RE: JAMES FREDERICK MURPHY 

• 
The following investigation was conddcted by SAS HENRY . 4. 

J. OLIVER and LOUIS Id, KELLEY$ 

Examination of the city directory for 1963 of 
7ta." 

Texas, on December 18, 1963, reflects that there is no addross.0f ,  
1715 Canton Street, Dallas, Texas. 

' By physical observation, on December 18, 1963, it vas 
N 	determined that the Dallas Power and*Light Company is located at 

1711 Canton Street and occupies the entire block. It was noted, 
al..., however, that the Salvation Army is located just down and across -  

the street from the Dallas Power and Light Company. . -  . 

WAYNXIXKER, Salvation Arm7, 800 'Browder, Dallas, Texts,. 

..,, 	

.advised on December 18, 1963, the records of the.Men's Social"':- -;# 
Center contain the following information: %!..4.,....4e)1,!y:d-Wif--  _.... 	. _ ___,.... i %rip/4 I:Lf,f3l 	 11 Vi!'' 	.•-•-•'''--..-- -.-- 

Th —ifiQW1(111-111e rail oted-JAMES FREDERICK ,WIRPHY was -
referred on October 13, 1963, from the Salvation Army 9adquarters 
for a free bed.. WALLER stated a bed in only furnie.ed for one ---. 
night free, but MURPHY paid 90 cents per night for his bed on the ' 
nights of 6ctober 14, 15, 16, 17, 18, 21, 26 and 31, 1963. *WALKER 
stated *bat apparently MUBPH1 had obtained a Job and a free bed was 
furnished to him until be received his first pay. )nr,,,,A) 

• 
The records were examined from November 1, 1963, to 

LOUTS-M. KELLEY, on Deces0er IS, 1963, he recalled MURPHY had 

December 18, 1963, and no further reference to MITI was located. 

('-enter, .800 Browder, Dallas, 	advised SAS HENRY J. OLIVER and 
VERNOCEY, Eight-Wa.tamstn.,....§alyal.„ton Ar.1mx Men's Secial• 

stayed off and on during October and.November, 1963, but did not . 
know anything about him except that MUM worked for a while for 
the Stotler Hilton Hotel. He said MURPHY did not become friendly 
with anyone at the Salvation Army. 	- - 	- 	- ► 	* • . 

-1•1.34 	 Mrs.-AMBROS MARTINEZ, Ielia=e-Departmenti-Salwatiam- 
4i" ! jirmy., 500 tivay Stree 	TITIOTTeras, advised SAS HENRY J. OLIVER 

and LOUIS M. KELLEY, on Decembei-IPTI963, that the records of that - A• r 	 Department reflect JAMES FREDERICK IWRPHY first appeared on March 
17, 1962. He stated to the Salvation Army be had come from New 
Orleans and was on the way to Los Angeles, California, to locate A 

41.44i v work. He returned on October 13, 1963,.at which time be advised 
the'Salvation Army be was on route from Los Angeles, California 
to New Orleans, Louisiana. He was again referred to the Mente Social 

,„- -.Center,.800.Browders.but.returned.onJOe.tober..14,..and-again on -- 
October 19, 1963, at which time be stated he had a spot Job but was now'  
out of work. He was denied free lodgingai ttisseomistaxt •OaItneqdre 1, 1963. 
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MURPHY returned and stated be had worked at the Haskell Dtivo - 
In, 2010 North Haskell, Dallas, but now had obtained a job at 
the Statler Hilton Hotel.* 	 • 	 . ,. .,-..-4-,--; • ' 

. 	. 	 . •••••• 	• 	 • • 	•#' . ... 	• 
• , 	- 	I 	, • 	. 

- r 
CAYENS, Haskell Drive In, 2010 Haskell Street, ',! 

, :1.. • 

Dallas; Texas l 'advisedSAFTENRY01. OLIVER and LOUIS M. KELLEY,.* 
on DecenreinS, 1963, that JAMES MURPHY bad worked there about • 
three or four days a couple of sonths .ago, but be knew nothing . . 
about MURPHy or his whereabouts, 	. 	 , 

CARtTGRAYES, phyAlcal_Pirector, Downtown.)31aLXall as, • 
Texas, advised oto HENRY J. OLIViirilid-LZOIS.11. KELLEY on 14.7iirliber 
ITC,-1963, that the records reflected JAMES MURPHresployed by 
the Statler Hilton Hotel, Commerce Street, 'Dallas, was assigned to',1„ 
room 917 on November 21, 1963 and checked out on November 26, 1.963. 

MURPHY furnished the following information: 
• 

FRANK JAMES NONRO 	MIT ii s,a. 
27 • 
Good - 
Single -, • 
3 months. g. 
MRS, JEAN  JEAN7iSURPHT, 
1309 BurkogjEtkettts," , 

Parents's name 
Age 
Health' 
Marital status • 
In Dallas 
In Case of Accident Notify 
• 

• 
• •.•- 

/Iiiii-Oliears  Louisiana 

Business Reference 	 DONAU /y1.On°, COac jh 
Cathed al-Righ-Valo-61 

• 

. 	 CHARLI 	'NO, -; ":•.' , --. - .----'-- - -, - : 
l75 II 	 „4 -• ; .-3,-.,.- --..-:-:•-f;--., 

Character Reference 
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The following investigation was conducted by SA LOUIS X..' 
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• • - provide information concerning NURPHT: 

• 

- :ALONZO advised by letter the following could also 	- 
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MRS. THELY BREG„Personnel 	DeparkmenL_Statler 
Biaton_Hotels Dallai Texas, advised on December 19,DPS, 

• that JAMES MURPHriadiiiit—iiiiloyed by that hotel long enough 
for him to have hospitalization insurance. She said he was 
employed only a short time and it was necessary to be employed 
for six months before the insurance was effective. 	 S ' . . 
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Under date of December 29, 1963, the Memphis Offici 
advised that JAMES FREDERICK MURPHY bad been located on the 
night of December 28, 1963, as an itinerant lodger at the 
Salvation Army, Nashville, Tennessee. 

MURPHY advised be bad been drifting around the counEiy 
for several years, and on October 31, 1963, went alone to 
the Statler-Hilton Hotel Personnel Office, arriving between 
9:00 and 9:30 A.M. MURPHY advised he recalled there was - 
a girl in her twenties with red hair working in the personnel 
office. MURPHY filled out an employment application form,. 
and to his knowledge, was the only applicant in the office - 
at the 'time. MURPHY stated be was interviewed by the - - 
employment Supervisor, a Mrs. FISHER, shortly thereafter, and 
accepted a job in the employees' cafeteria. 

MURPHY stated his only associate at the Statler- 
Hilton Hotel was a male Mexican, name unrecalled, Who was also 
employed in the employees' cafeteria, and that this individual* 
assisted MURPHY in obtaining a room next door to his residenceo;  
exact address unrecalled. MURPHY advised be resided in this . ' 
room approximately one wedk and then moved into the Y.M.C.A."-7,:oj.:::s-  
Where be resided until he left Dallas. 

MURPHY emphatically stated he went alone to sedkti%,„ 
employment at the Statler-pilton Hotel and stated he had 
never seen LEE HARVEY OSWALD, and denied any knowledge of 
OSWALD, or his activities. MURPHY stated he knows nothing' .'"--t--  
concerning OSWALD'S alledgedly attempting to obtain employment 
at the Statler-Hilton Hotel, and denied any knowledge of the ,'"_.  
circumstances surrounding the assassination of President 
KENNEDY. 
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Date  December '301  1963  

• -. 	
- 

Mrs. gol,Tnirra advised she is Igrsonnel_Dizectax.:-  
of the Statlern ton_Motel-at Dallas, Texas and that she 
does not believe LEE HARVEY OSWALD had ever iought employment 
at the hotel. She said LAURA LAYFIELD tends to dramatize her.T. 
job and has quite an imkgination.. 

.444S - 
She said LAURA talked to BARBAROFMTATELLAs1=-;---• * 

her (FISCHER's) secretary, on libvember 26s  1963 and told her that 
she believed OSWALD was an applicant and that he had been very 	. 
rude and discourteous when he was interviewed. LAURA told - 	, 
BARBARA she was going to come into the Statler personnel office"3 
and attempt to find his application. Mrs. FISCHER said LAURA --- 
never did come in and search the records for this information. 

• , 
She said Mrs. SMITH and BARBARA, employees of her 

office, did attempt to locate the application, and this attempt 
was made more out of curiosity than anything else. No note 
concerning the application and no form concerning OSWALD's 1-  ' 
application was located in the records of her office. She -- ' 
said another search was made at the time that she was interviewed 
by SA JAMES E. GARRIS when hie came down, and during her interview 
with SA GARRIS she made a pretext telephone call to LAURA, and 
the facts developed as a result of this call were furnished to: 	I. 
SA GARRIS, 	 . 	. 

• .• ..• 	• 	1 
She said that LAURA was told that the tearing %it,  

of the application and the fact that she, LAURA, claimed to 
have written 'nasty* on the bottom of it, were not reasonable, 
in her opinion. She said that she requested LAURA to explatn',::.  
how the application oould have been torn up and then how she -.;:,- 
might have written any notations on it after it had been  
destroyed and LAURA told her mI guess that it was someone 
else. Mrs. FISCHER stated that JAMES MURPHY did not use the 
name JAMES FREDERICK MURPHY when he applied for work at the 
Statler-Hilton on October 31, 1963. He was interviewed by 
Mrs., . IMA BREG who referred him to the Executive Chefs -  -- . -:-' th 
FRAKN. ANKRLIK,who hired him to work as a kitchen helper in %— 
the employee s' cafeteria to begin work on November 1, 1963. 
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Mrs. FISCHER said that BARBARA LANATELLA (who has red 
hair) is her personal secretary and she determined from BARBARA 
that_BARBARA was present and did recall that MURPHY made an 
application for work. BARBARA advised her she did not recall 
if other persons were present when MURPHY applied for employment 
and she said that BARBARA did not recall a Negro male making 
an application for employment as a baker on October 31, 1963. 
Mrs. FISCHER said she personally did not recall this man 
applying for, work as a baker on that date. 

She said THELMA BEG was the interviewe

▪  

r who talked 
to MURPHY before he was sent to be interviewed by FRANK KANKRLIK4_, 
-Shb produced the time cards for JAMES MURPHY and they reflected 
he first reported for work at 10:39 A.M., November 1, 1963 and - - 
finished that day's work at 6:45 P.M. She said he was continuously 
employed by the hotel until November 26, 1963 and on that date 
he worked from 7:46 A.M. to 12:11 P.M., and quit because his 
hours were cut to two or.  three hours per day so he could get two 
meals each day, however, he seemed to think he would not be 
earning enough and told her he was going to New Orleans. -. 

She said that MURPHY was processed on November 1, 1963 
and that she believed he could have been confused about going 
to work on the 31st of October when he was sent down to be 
interviewed by the Chef. 

She said he definitely was not put on the payroll until 
November 1, 1963 and that Mrs. KATIE MOORE, supervisor of the 
employees' cafeteria,. could confirm this fact. Mrs. FISCHER 
said she did not talk to MURPHY on the day he applied for !cork - 
but she recalled she did talk to him on several occasions after 
that and he did `blow up*  when he got his first check and saw - 
what his deductions were. She said MURPHY worked with MIKE 
MEDRANO who is presently .a bus boy in the Statler-Hilton Hotel "f 
Coffee Shop and that she believed MIKE assisted MURPHY in 
locating a place to live. Mrs. FISCHER id she personally called LL 
the Salvation Army and talked to a Mrs4(BURNSIDE to get a room 
for MURPHY about a week after he started to work at the hotel. 
At that time, arrangements were made for MURPHY to have a room -,  
at no.oharge at the Salvation Army.... 
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She said she had not called the information to the 	- - 
FBI Office with reference to MURPHY's 'blow up' when he left 
until after LAURA LAYFIELD called BARBARA LANATELLA because she 
felt MURPHY was 'upset' over the death of President KENNEDY. 

Mrs. FISCHER said LAYFIELD is presently employed as 
a hostess at the Court Club in the hotel and normally reports 
for work at 5:00 P.M., remaining until closing time. 

" She said she had no personal knowledge of LEE HARVEY 	; .!IA 
OSWALD or JACK RUBY, also known as JACK RUBENSTEIN, and that she  
had never been in any of RUBYlo clubs and did not believe she 
had ever personally seen him.. She knew nothing or any relation-
ship between RUBY and OSWALD, 

. 
- 	Mrs. JO FISCgER advised that persons in her office have 

made a very thorough And complete check of all applications for 
the period October 29 to November 3, 1963 and had not discovered .  
any application that would indicate that LEE HARVEY- OSWALD had 
appeared at the Personnel Office to seek work as a bell man. ' 
during that period. 
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Del,  December 30, 1963  

• 

- 	 Mrs. KATI MOORE advised she is 
employee's cafeteria, Statler-Hilton Hotel, Dallas, Texas, and 

odhiiiltid-hi-f-stiffirbbOk"-aheradVised that JAMES .MURPflY 
first reported for work and was put on the time work record 

. on November 1, 1963. She said he was employed in the employees' 
cafeteria of the Statler-Hilton Hotel until November 26, 1963 
when his hours were out down from a normal eight-hour work-day 

: to a two to three hour work-day and at that time he told everyone 
- .he worked with that it was his intention to depart for New Orleans: 

• 

She said ehe did not know JACK RUBY and had never 
been in either of his clubs and knew or no relationship 
between him and LEE HARVEY OSWALD, and that she had never known 
LEE HARVEY OSWALD. 

• 

• 

,.. She safa she recalled that he appeared at the hotel 	'?'--3-:-.. 
-• two or three days after November 26, 1963 and attempted to 
' gain entrance to the employees' cafeteria and to borrow some 

money from a former fellow employee, MIKE MEDRANO.. _ 	. 

• - 

I  12-30-63 -40  Dallas, Texas 
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4. .6tatler-Hiltim Coffee Shop, Statler-Hilton Hotel, Dallas, Texas. 

place to live, so he helped him get a room at 601 Liberty in 

Dallas,_Texas and he is presently employed ai-a bus- boy in'the - 

He said he met JAMS MURPHY when MURPHY reported for work as an 

Dallas, Texas in a rooming house. 

1963, and that MURPHY requested his assistance in locating a 
employee in the employees' cafeteria of the hotel on November 1, 

yJa 	

XIM44EDRANO advised he resides at 60 Liberty in 

• 
. 

- 	- -MEDRANO said he did not know the name of the owner ,, :;,..-i., 
• or operator of this rooming house, and he remarked that after -"` --- 
. MURPHY occupied the room there for a week, MURPHY requested that 

he advise the landlady he would not return and to let his room 
go. 

He said he did'not know any of MURPHY's associates 
and has never known LEE HARVEY OSWALD and never has known 
JACK RUBY or attended either ot RUBY's clubs at any time, 

- dated August 9, 1963, which is a photograph of LEE HARVEY 

• KENNEDY at Dallas, Texas on November 22, 1963,..- 

He observed New Orleans Police Department Photo No. 112723 
and identified him as the same person he knew as JAMES MURPHY. 

all of the publicity on television, radio and news reports .  
OSWALD and he said he had never seen this person prior to 

that came out subsequent to the assassination of President 

He observed the photograph of JAMES FREDERICK MURPHY 

af- 

4f r!:„. 
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Do. 	December 31, 1963 

Mrs. LA 	YFIELD advised she resides at_1810 
• her telephone number at home is TA. 7-7877. She said 	- 

she has been employed-at the Statler-Hilton Hotel in Dallas, -
Texas fop about 14 or-15 months and is presently the receptionist 
and hostess at the Court Club in the hotel. She said that she 
recalled on October 30, 1963, she was the receptionist in the. 
Personnel Department of the hotel and during the period 12:30'-
1:30 P.M. on that date, she was alone in the Personnel Office 
when three persons came in about the same time. One person 
was JAMES FREDERICK MURPHY whom she identified by viewing 
a photograph of MURPHY;- another person she thought was possibly- 
LEE HARVEY OSWALD; and.she was unable to identify the third 
person. She said this third person did not ask for or complete 
an application. 

Upon examining the New Orleans Police Photo No. 112723 
dated August 9, 1963 of LEE HARVEY OSWALD, she said this 
photograph appeared to be of a much larger person than the 
applicant she had previously thought might have been OSWALD, 
and on later reflection she said she believed the applicant 
whom she had believed to be OSWALD, was in his 301s and he_ 
bore a strong resemblance to her step-brother. She said she 
recalled this applicant took the application form after it was 
completed and tore it up in her presence and she reiterated 
the fact as previously told in an interview with SA JAMES E.. 
OARRIS, that she had written the words 'nasty - ill-tempered' 
on this application before the person took it and tore it up. 
She said she recalled that the applicant gave a 'Fort Worth 
address, spoke Russian, and had a week-old baby'. 

• Mrs. LAYFIELD said she recalled that the three men 
did not talk to each other during the time they were in the 
Personnel Office with her, and she said it is possible that 
the application and card.which she made up for this person 
might have been pulled with the six months old records and 
destroyed inadvertently. She said she recalled that she had 
mentioned the unusual behavior of this applicant to a fellow 
employee, MARGARET 'PEGGY' SMITH, after the three men left the 
Personnel Office and she said she thought she had remarked to . 

12-30-63 	Dallas, Texas 
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PEGGY that this applicant was a 'nasty human being'. She 
also said that Mrs, SMITH was quite busy when she made this 
remark to her, and it is possible that she could have forgotten 
all about it. 

Mrs. LAYFIELD said that Mrs. SMITH was never up in the 
front office during the period of time the three men were in the 
Personnel Office, and she recalled that these three men all 
left the office about the same time. She said she told them -. 
'We have no opening? (she paused for a moment or so) and then 	. 
remarked 'except for a cafeteria helper'. She said.the applicant 
knew that.he could not get a job so she felt sure that was his 
reason for not returning, and then she probably tore up the 
application even though she was not supposed to according'to the 
rules of the hotel. She said it was hard to definitely recall 
each individual that she interviewed when she was working as a 
receptionist in the Personnel Office, due to the fact that some 
300 to 400 applications are turned in each month to that office 
and it was easy to 'mix up the facts and not get them all 
straight'. 

Mrs. LAYFIELD said she had known JACK RUBY for about 
four years but had never worked for him and.she knew of no 
association between RUBY and OSWALD. 

She again looked at the New Orleans Police Photo of 
LEE HARVEY OSWALD and said it was definitely not the picture 
of the person who made application for a position as a bell man 
and said that he spoke Russian before he got mad and left the 
office. 
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Date  December 31, 1963  

1 	 DM 1 113 /clogs 
Mrsl...MARGARET "YEGGY 	TILadvised she resides at 

6373_Pordeauxt.and-hda-Ko.telephone at home. She said she is 
presently employed as an interviewer at the Statler-Hilton 
Hotel in Dallas, Texas and has been employed by the hotel 
for a little over four years. She said that she was first 
employed as a Secretary in the Personnel Department; later, 
she held a combination job of insurance clerk and interviewer*  
and she has been a senior interviewer for the past several . 
months. 

She said that about one month before President KENNEDY 
was assassinated in Dallas, Texas on November 22, 1963, she 
recalled a fellow employee, LAURA LAYFIELD, came to her office 
in the rear of the Personnel Department and commented to her 
that an applicant had been "rude". She said LAURA told her 
she had brushed this applicant off and had not referred him for 
an interview. No other information was given by LAURA at that 
time. 

She said since that time LAURA mentioned to her that 
Special Agent JAMES E. GARRIS of the FBI had interviewed her, - - 
And LAURA came to her and asked her When was the man (applicant) 
here?" Mrs. SMITH said she told her.ahe did not remember 
anything about the incident, but after giving it some consideration, 
she said she recalled that LAURA tended to dramatize many 
incidents that happened in the front office, and she did not 
put any particular credence in what she had said about this person 
being discourteous. 

Mrs. SMITH said it is not unusual to have a dii-
courteous applicant in the personnel office; that many of 
them come in a half-drunk condition, and when they are told 
there is no position available, they tend to become unruly and 
discourteous. 

She said LAURA LAYFIELD never did tell her that she had 
t- 	accepted or received an application from LEE HARVEY OSWALD - she 

only remarked that she had had a "very discourteous" applicant. 

on  12-30-63 	Dallas, Texaq 
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She said she had no personal idea as to how 
LEE HARVEY OSWALD might have come into the picture, but she 
did not believe he had ever made an application for employment 
at the Statler-Hilton Hotel in Dallas, Texas. the also said 
that she had never known OSWALD, or JACK RUBY,' and, further, 
she knew nothing of any association between these people. 

IS 
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B. Residence -- Inquiries in Neighborhoods 
of Subject's Past Residences and Data 
Relating Thereto 
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On December 1 1963, one HERBERT LEE telephonically 
contacted the Dallas Of ice and stated that he now resides 
at 1227_Woodlawn. Avenu and shares an apartment at that 
address with a JAME ATSON. LEE stated that he and WATSON 
had both formerly r sided at 1026 North Beckley, where LEE H. 
OSWALD had lived. LEE said he had not known anything of 
OSWALD, but that his room-mate,JAMES WATSON, had possibly 
talked with him. LEE stated both he and WATSON are now 
employed at the Trinity Floor Company, Dallas, Texas: He 
added he was calling since he had received information from 
his grandfather at Shreveport, Louisiana, that FBI Agents 
had been trying to locate him through. his grandfather. 

HERBER LEE, 1227 Woodlawn  Avenue,_Dallas,_Texas,- 
was interviewed on December 17, 1963,--by SA, HENRY J. OLIVER 
and LOUIS M. KELLEY. LEE stated he and JAMES WATSON are both 
presently employed by the Trinity Floor Company, 127 Oregon 
Street, Dallas. WATSON, however, is presently assigned to 
a job at-the Campbell Soup Company, Paris, Texas. LEE 
stated he and WATSON had rented a room at 1026 North Beckley; 
Dallas, Texas, for about four or five weeks in October, 1963. 
They moved from the Beckley address on November 1, 1963. 
In view of this, they did reside at the North Beckley Street 
address for possibly about two weeks when OSWALD was residing 
at this address. He stated he did not recall ever seeing 
OSWALD and stated that he knows nothing about him. He 
claimed he had not realized OSWALD had ever resided at the 
North Beckley address until be saw his former landlady, Mrs. 
JOHNSON, on television. He stated he could not furnish any 
information regarding the activities, associates, or back-
ground regarding OSWALD. He had never heard of JACK RUBY' 
until RUBY shot OSWALD and stated he could not furnish any 
information regarding RUBY, nor did he know of any associa-
tion between OSWALD and RUBY. He added he does not believe 
that JAMES WATSON will he able to furnish any information - 
regarding OSWALD, but WATSON did tell him that he did speak'" 
to OSWALD possibly on orie or two occasions, but OSWALD did 
not even-return the greeting. 

. 	 • 
. 

1 • 
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FD-302 (ner• 3-340) 

Dee  December 2, 1961  

2 4011_10.-  
Mrs. LIND 	SENTHAL (Mrs. LOWELL N ROSENTHAL), 

4800 Harley Street was interviewed as a result of information 
received froi the Dallas Police Department. The Dallas Police 
Department furnished information that Mrs. ROSENTHAL had 
employed Mrs. MARGUERITEIMWALD as a nurse and that Mrs. 
ROSENTHAL might have some information concerning LEE HARVEY 
OSWALD being in Russia and 'supposed to have been working for 
the U. S. Government'.

mi 	

•  

/L'13:1 

Mrs. ROSENTHAL furnished the following information: 
She employed Mrs. MARGUERITE OSWALD as a Practical Nurse to 
look after her baby who was born on September 11, 1962. Mrs.: 
OSWALD worked and lived in the home of Mrs. ROSENTHAL foi aboUt 
three or four weeks. During this time Mrs. OSWALD talked a 
great deal about a number of things. In fact, she was a fluent 
talker and discussed a number of different topics. She mentioned 
that her son was in Russia and Mrs. ROSENTHAL got the impression 
from Mrs. OSWALD that her son was working for the U. S. Govern-
ment in Russia. She could not recall any definite statements 
that Mrs. OSWALD made about the nature of the work of her son 
in Russia. She did not make any direct statements about her 
son, but did recall that she said her son married a girl in 
Russia. Mrs. OSWALD seemed to have a persecution complex and 
talked about everybody being against her, and at the time she 
left told Mrs. ROSENTHAL she could look through all of her 
things and luggage to make sure that she did not steal anything. 
Mrs. ROSENTHAL advised that.she never saw or talked to LEE 
HARVEY OSWALD. She would not re-employ Mrs. MARGUERITE_OSWALD. 

. . 
Oa 
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Dote December 26. 1963 

-7,t 7C,-15  

Mr. E. 	EELER, WbaelerAInftlere,  1708 8th 
Avenue, Fort Worth, stated that he rented an apartment to  
Mrs. MARGUERITE OSWALD, at 1612 Hurley. Mr. WHEELER advised 
that Mrs. OSWALD resided at his apartment for approximately 
one year during 1960 and 1961, but did not recall specific 
dates. 

Mx. WHEELER stated Mrs. OSWALD moved to 
his apartment from Boyd, Texas, Where she reportedly owned a 
dress shop that subsequently went cut of business because of 
financial reasons. She was described by Mr. WHEELER as a-. 
very pleasant individual And an excellent tenant. Mrs. OSWALD 
appeared to be very troubled over her son's being in Russia. 
Mt. WHEELER stated Mre. OSWALD kept to herself and did not 
associate with others. He does not recall her ever having 
visitors and could not identify any male or female companions. 

WHEELER further advised thatjMELJNAJI0EL 12 , 
ARLES and Mr. and Mrs. JERALD PLUMMER were tenants during the 

same period thit Ms. OSWALD .resided at his apartment house. 

Mr: WHEELER stated Mrs. OSWALD moved from his 
residence to Olney, Texas, Where she was employed as a 
private nurse. 

■/Et P
5 
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Data  December 26, 1963 

1 

Mt . HERMAg<NTHEY, lit22.8111. .Avenue;,̀   F.or1...Worth..1/1  
advised that Mte. MARGUERITE CSWALD rented an apartment at the 
above address during the period July 1, 1960, to September 1, 
1960. Mr. MANTHEY recalla that Mrs. OSWALD was away from 
the apartment during the days and believed . she . was selling 
Avon products. Mrs. OSWALD, on one or two occasions, 
discussed LEE HARVEY OSWALD'S defection to Russia with 
Mr. MANTHEY. She seemed to be very distifbed over the 
situation and he jxggested she contact her minister. She 
contacted PasttnftIEPLOW of the St._Paul_Lutheran Church, in 
Fort Worth v endhe came a-Wilt her on one occa4Uli: Pastor 
PIEPLOW later told Mr. MANTHEY that he advised Mrs. OSWALD" 
to seek assistance of higher church authorities inasmuch as 
there was nothing he could do to assist her in getting her son 
back to the United States. 

Mr. MAMMY stated Mla. OSWALD, to the beat of his 
knowledge, never had any visitors other than Pastor PIEPLOW 
and could nct identify any close male or female associates. 

Mr. MANTHEY stated that Mrs. OSWALD told him ehe was 
moving from his residence to Boyd, Texas. Mr. MANTHEY further 
indicated Mrs. OSWALD resided at 1612 Hurley after her 
return from Boyd, Texas.. 

• 
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1 	• 

De.  December 26, 1963 

1 

A 

/llt 	 RALIOI,,UHMER 	 • 	 A75  , . 	 .260LE.ayfiideDriveL_Lort Worth, 

stated that he and his'wife resided at 1612 11A;aey during the 

period September 1, 1959, to October 1, 1962, and that 

during this period Mrs. MARGUERITE OSWALD lived at the same 

address. She resided at the above address for approximatley 

one year, Which Mr. PLUMMER felt encompassed most of 1961. 

Mrs. OSWALD was described as a quiet and disturbed individual 
Who seemed to have a hard-luck attitude about everything. 	. 

Specifically, Mr. PLUMMER referred to Mrs. OSWALD'S grief 
over her son's, LEE OSWALD,'  defection to Russia and the . 
failure of her variety store in Boyd, Texas. Mrs. OSWALD_ 	v.; 
indicated the people in Boyd, Texas, were down on her and would 

not patronize her,store, with such resulting in failure of 

the business. 

Mrs. OSWALD seldom associated with others and 
Mr. PLUMMER stated be could not recall ever seeing visitors 

At ber apartment. Be further stated be could not identify 
any male or female associates of Mrs. OSWALD.. 

Mr. PLUMMER stated Mrs. OSWALD was employed by 

Ables Cleaners for a period of time, but could not furnish 
additional information relative to other employers. 

■ 
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Dot,  December 26, 1963 

Mt. J. BY1BLES, Ables Cleaners, 1621 6th Avenue. 
Fort Worth, advised that Mrs. MARGUiRftgoSWALD was employed 
by his firm during the period May 15, 1961, to May 24, 1961. 
She was employed for the purpose of making clothing alterations. 
Mt. ABLES described Mts. OSWALD as an individual that just could. 
not get along with other employees. She was disturbed over . 
her son's defection to Russia and felt everyone was against 
her. Because she could not get.along with the other employees 
and would not settle down to work, Mr. ABLES terminated her 
employment. 

MX. ABLES is of the opinion that Mrs. OSWALD 
subsequently went to work for the Xing Candy Company, in 

1 	. 

Fort Worth, Texas. 

Mr. ABLES further stated he could not identify any 
male or female associates of Mrs. OSWALD. . 

• • 
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On December 18, 1963, Mrs. ELM GAINES, 1410 
purley, Fort Worth Teir.aP was cfmtacted th negative 
results. 
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Dot. 	12/18/63  

Mr. JAKEAIMMONDS, 3012aradise_Streetridvised--7  
that Mrs. MARGUERITE OSWALD lived across the street from her 
mother's home in yermon_Xexas, for approximately a month or 
more in 1961 and Oas friendly with and visited her mother, who 
is now seriously ill, and cannot be interviewed. 

She added her mother, Mrs. J. FAA-VIS, resides 

Air
at 1223 Wilborger, Street,, and that Mrs. OSWALD, during the 

she lived across the street, worked for a Mrs. B. F. 
CHINS , at_1814_EagU_S _Street. tia,,,)0/0 	yfAS  

Mrs. SINMONDS advised she knew Mrs. OSWALD and 
that, during the time Mrs. OSWALD resided with and worked 
for Mrs. HUTCHINS, that Mrs. OSWALD visited her mother's 
home frequently and, even after she left Mrs. HUTCHINS and 
was working other places in the vicinity of Vernon, she would 
come by Mrs. DAVIS home and visit. She added Mrs. OSWALD 
was a great talker and she had told them about her son going 
to Russia where he was living at that time and marrying a 
Russian girl. She added that, during the time she knew Mrs. 
OSWALD, as far as she knew, Mrs. OSWALD was a loyal citizen, 
inasmuch as she had never heard her say anything or do any-
thing which would indicate otherwise. 

Mrs. SIMONDS further advised she and her mother. 
had never known LEE HARVEY OSWALD or JACK L. RUBY and, therefore, 
knew nothing concerning 'Lim. She further added her mother would 
have no further information concerning OSWALD than she was able 
to furnish. 

• 

• 

• 
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Mrs.-B. F. HUTCHINS, 1810 Eagle Street, Vernon, 
Texas, advised that Mrs. MARGUERITE OSWALD had lived in 
her apartment and worked for her for approximately a month 
during the latter part of 1961 or the early part of 1962. 

Mrs. HUTCHINS stated Mrs. OSWALD performed her 
duties as housekeeper and practical nurse in an efficient 
manner and her employment was satisfactory. She stated Mrs. 
OSWALD at times was a disturbed person, in view of the fact 
thAt'Mrs. OSWALD's son had gone to Russia and married a 
Russian girl. She added that during the time Mrs. OSWALD 
Jived at her place she told her that her son had gone to 
Russia without her knowledge and she did not know about it 
until she read it in the paper. 

She further advised Mrs. OSWALD talked a lot, 
but appeared to be a loyal citizen as far as she knew and 
she'never heard Mrs. OSWALD say. anything or do anything 
which would indicate otherwise. 

- • Mrs. HUTCHINS advised that Mrs. OSWALD had worked 
for a'number of other families in or around Vernon before 
she moved back to Fort Worth, Texas. She added she had 
never seen or met Mrs. OSWALD's son, LEE HARVEY OSWALD, and, 
therefore, knew nothing whatever concerning him, other than 
what information she received from Mrs. OSWALD concerning 
the fact he had gone to Russia and married a Russian girl. 
She further advised she does not know and has never been 
acquainted with JACK RUBY. 

• 
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Dot.  December 27, 1963 

ROBERT LEE OSWALD was interviewed at the Acme 
Brick Company, DentOn,.Texas, and advised as follows: 

regard to a telephone conversation between JOHN 
..EDW 	IC-and himself on November 24, 1963, he advised that 
PIC had asked him if he felt he"was in any danger. ROBERT 
recalls answering that he was not concerned about himself, 
but that other people were concerned about him. He feels 
that the statement he made was misinterpreted by PIC, as he 
actually meant to say that other people were concerned about 
his (ROBERT'S) welfare; such as his employer, fellow employeett.4 
and friends who were all aware that LEE HARVEY OSWALD was his 
brother. ROBERT advised that if he had in fact indicated that 
others were concerned about themselves,- he would have meant 
his mother, or LEE HARVEY OSWALD's wife, MARINA OSWALD. 

on  12-27-63  of  Denton, Texas 
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Allegedly in Past Contact with Subject 

••• • 



FD-302 (P••. 1-2540) 
	

1-"DERAL. BUREAU OF INVESTIGATION 

DON  December 3, 1963 

M

05,  

Colonel JOHN 	% VERS, 	P?&PdaTIt.,...!reqhracta-S-ckgtat 
Keeslerri7rerce.lase, advised that student records of 
-iilitiiy personnel—aging any type of course or instruction 
at Keesler Air Force Base are retained but for a period of.' 
three years in the Tech School or presently the records are 
available to December, 1960. 

Colonel EVERS advised he is attempting to determine 
specifically where any of the school record cards for the 
period 1956 through 1959 may be stored, stating it will.take 
three hours to ascertain this information. 

•• 
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